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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 586/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή διεξαγωγής του Πανευρωπαϊκού 
Πρωταθλήματος SHITO RYO (ΣΙΤΟ 
ΡΙΟΥ) στην Βέροια και ορισμός μελών 
επιτροπής. 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-10-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου κ. Δημητρίου Ταχματζίδη που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ SHITO RΥO καράτε με 
επιστολή της μας πληροφορεί ότι στις 25-26 και 27 Φεβρουαρίου 2000 θα 
πραγματοποιηθεί στη πόλη μας το Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα SHITO RΥO καράτε. 
 Στο πρωτάθλημα θα συμμετέχουν 12-15 Ευρωπαϊκές χώρες με σύνολο 
αθλητών περίπου 450-500.  
 Τα έσοδα από τα εισιτήρια των αγώνων θα δοθούν  στο Δήμο μας για τις 
ανάγκες ιδρύματος της περιοχής μας. 
 Για σωστή διεξαγωγή των αγώνων η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ SHITO RΥO 
καράτε ζητά από το Δήμο μας τα παρακάτω: 
1. Την παρέμβαση του Δήμου μας για τη διαμονή και διατροφή των αποστολών στα 

ξενοδοχεία της περιοχής μας. 
2. Την εξασφάλιση του κλειστού γηπέδου Ε.Α.Κ. Μακροχωρίου. 
3. Την διάθεση για τις ημέρες των αγώνων 8-10 εργατών του Δήμου μας. 
4. Την διάθεση πούλμαν του Δήμου μας για τη μεταφορά διαιτητών και 

παραγόντων του Πανευρωπαϊκού Πρωταθλήματος. 
5. Τη δημιουργία γραφείου τύπου με ένα FAX και φωτοτυπικού μηχανήματος, 

καθώς και δύο δημοσιογράφων της περιοχής μας. 
6. Ένα γεύμα καλωσορίσματος, περίπου 30 ατόμων για τους αρχηγούς των 

αποστολών. 
7. Ένα αποχαιρετιστήριο γεύμα προς όλα τα μέλη των αποστολών. 
8.  Τη χορήγηση μεταλλίων και κυπέλλων απονομής. 
9. Την τύπωση και τοποθέτηση αφισών για τη διαφήμιση του πρωταθλήματος. 
10. Την βοήθεια του Δήμου μας για την ανεύρεση χορηγών για την κάλυψη μέρους 

των αναγκών του πρωταθλήματος. 
11. Την διάθεση ξενώνα για την διαμονή των μελών της οργανωτικής επιτροπής και 

διαιτητών του αγώνα. 
12. Ένα μεγάλο φορτηγό για την μεταφορά υλικών από Αθήνα-Βέροια-Αθήνα. 
13. Τρεις κοπέλες με παραδοσιακές στολές για τις απονομές των μεταλλίων και τη 

φιλαρμονική του Δήμου μας. 
14. Την εξασφάλιση παραδοσιακών συγκροτημάτων για την τελετή έναρξης. 
15. Μία μικροφωνική εγκατάσταση  με έξι μικρόφωνα. 
16. Πέντε γιατρούς, πέντε νοσηλευτές και ένα ασθενοφόρο για όλη τη διάρκεια των 

αγώνων. 
17. Δέκα τραπέζια και 50 πλαστικές καρέκλες . 

 Ύστερα από τα ανωτέρω καλείται το Δ.Σ. ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 17-11-99 
εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού – Νεολαίας με την οποία αυτή ομόφωνα 
εισηγείται: 
1. Τη σύσταση Οργανωτικής Επιτροπής για την καλύτερη οργάνωση του 

Πανευρωπαϊκού Πρωταθλήματος SHITO RYO, τα μέλη της θα ορισθούν από το 
Δημοτικό Συμβούλιο.  

2. Ο Δήμος μας θα εξασφαλίσει τη διαμονή και διατροφή των αποστολών σε 
ξενοδοχεία της περιοχής μας. 

3. Την εξασφάλιση του κλειστού γηπέδου Ε.Α.Κ. Μακροχωρίου. 
4. Τη διάθεση για τις ημέρες των αγώνων αριθμού εργατών του Δήμου, πούλμαν για 

τη μεταφορά διαιτητών και παραγόντων του πανευρωπαϊκού πρωταθλήματος. 



5. Τη δημιουργία γραφείου τύπου μ  ́ ένα FΑΧ  και φωτοτυπικό μηχάνημα καθώς 
και δύο δημοσιογράφων της περιοχής. 

6. Ένα γεύμα καλωσορίσματος περίπου 30 ατόμων για τους αρχηγούς των 
αποστολών. 

7. Τη χορήγηση μεταλλίων και κυπέλλων απονομής. 
8. Την τοποθέτηση αφισών για τη διαφήμιση του πρωταθλήματος. 
9. Τη βοήθεια του Δήμου μας για την ανεύρεση χορηγών για την κάλυψη μέρους 

των αναγκών του πρωταθλήματος. 
10. Τη διάθεση ενός μεγάλου φορτηγού για τη μεταφορά υλικών από την Αθήνα-

Βάροια-Αθήνα.. 
11. Την εξασφάλιση παραδοσιακών συγκροτημάτων της πόλης μας για την τελετή 

έναρξης του πρωταθλήματος, τριών κοριτσιών με παραδοσιακές στολές για την 
απονομή μεταλλίων, τη φιλαρμονική του Δήμου μας και μικροφωνικές 
εγκαταστάσεις με έξι μικρόφωνα. 

12. Τη διάθεση πέντε γιατρών, πέντε νοσηλευτών και ενός ασθενοφόρου για όλη τη 
διάρκεια των αγώνων (θα ζητηθούν από τον Ιατρικό Σύλλογο, το Γ.Ν.Ν. Βέροιας 
και το ΙΚΑ, εθελοντικά). 

13. Τη διάθεση δέκα τραπεζιών και 50 πλαστικών καρεκλών. 
Να προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 2000 πίστωση 

ποσού μέχρι 1.000.000 δρχ. για την κάλυψη των δαπανών παραγράφων 6,7 και 10. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δελαβερίδης: Εκεί που διαφώνησε η επιτροπή ήταν στα εξής σημεία: 
1). Ζητούσαν ένα αποχαιρετιστήριο γεύμα , σ' όλα τα μέλη των αποστολών. Απ' ότι 
μας είπαν είναι 500 άτομα, γιαυτό διαφωνήσαμε. 
2). Ζήτησαν τη διάθεση ξενώνα του Δήμου μας και δεν είχαμε. 
3). Ζήτησαν την τύπωση και τοποθέτηση αφισών. Εμείς συμφωνήσαμε μόνο με την 
τοποθέτηση. 
 Δήμαρχος: Για την παρ. 2, τι εννοείτε;  
 Δελαβερίδης: Εμείς απλά θα κλείσουμε τα ξενοδοχεία, αυτοί θα τα 
πληρώσουν 
 Δήμαρχος: Το τμήμα Δημοσίων Σχέσεων του Δήμου, δεν έχει τη δυνατότητα 
να το αναλάβει αυτό. Εγώ διαφωνώ να είμαστε στην οργανωτική επιτροπή, η 
ομοσπονδία το διοργανώνει. 
 Είμαστε η φιλοξενούσα πόλη, ένα γεύμα έχουμε την υποχρέωση να το 
κάνουμε. Σε οτιδήποτε έχουμε τη δυνατότητα, ευχαρίστως να βοηθήσουμε εκείνες τις 
μέρες. 
 Αν θέλετε , δεν θέλουμε ούτε μία δραχμή από τα έσοδα των εισιτηρίων, ας 
καλύψουν τις ανάγκες της οργανωτικής επιτροπής. Να συνεισφέρουμε  κι ένα ποσό 
300-400 χιλ. δρχ. σ' ένα σύλλογο που θ' αναλάβει να διοργανώσει. 
 Να ενισχύσουμε αυτή την προσπάθεια και να έχουμε κάποιο προσωπικό, για 
να τους βοηθήσει εκείνες τις μέρες. Αλλά δεν μπορούμε ν' αναλάβουμε σαν μέλη 
οργανωτικής επιτροπής, τη διοργάνωση ενός τέτοιου γεγονότος γιατί το προσωπικό 
του Δήμου είναι λίγο. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Γεωργιάδης Χρ.: Έχουμε εμείς την απαραίτητη υλικοτεχνική υποδομή για να 
διεξάγουμε ένα πανευρωπαϊκό πρωτάθλημα; 
 Δήμαρχος: Δεν αναλαμβάνουμε εμείς την διοργάνωση, εμείς θα βοηθήσουμε. 
Δεν θέλω να' μαστε μέλη της Οργανωτικής Επιτροπής για να μην εκθέσουμε τον 
Δήμο. 
 Ουρσουζίδης: Τι οικονομική επιβάρυνση θα' χει ο Δήμος; 



 Δελαβερίδης: 1.000.000 δρχ. και την κάλυψη των παραγράφων 6,7και 10. 
 Ουρσουζίδης: Αφού γίνεται Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα άρα θα υπάρχει μια 
προβολή της πόλης μας. 
 Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Γεωργιάδης Χρ.: Θα συμφωνήσω με τον κ. Δήμαρχο, να γίνει αυτό το 
πρωτάθλημα, αλλά να μην αναλάβουμε την οργάνωση εμείς . 
 Ουρσουζίδης: Η διοργάνωση ενός Πανευρωπαϊκού Πρωταθλήματος είναι ένα 
σημαντικό γεγονός για την πόλη που το φιλοξενεί. Θα έχει κάποιες συνέπειες για την 
πόλη μας, θα υπάρχει όμως και η προβολή της. 
 Αν είναι έτσι όπως τα λεει ο πρόεδρος, το ποσό είναι αστείο. Συμφωνώ με την 
πρόταση της επιτροπής να συμμετέχουμε, γιατί το κόστος δεν είναι πολύ μεγάλο. 
 Σκουμπόπουλος: Η διοργάνωση των αγώνων αυτών είναι τιμή και διαφήμιση 
για την πόλη μας. Δεν φάνηκε καθαρά ποιος μας προτείνει  να είμαστε εμείς η 
διοργανώτρια αρχή. Με την υποδομή που έχουμε ούτε για Πανελλήνιους αγώνες δεν 
μπορούμε ν' ανταποκριθούμε. 
 Θα πρέπει να ξεκαθαρίσουμε, αυτό που είπε ο κ. Δήμαρχος. Ν' αναβάλουμε 
το θέμα για να το επεξεργαστούμε περισσότερο. Να δούμε τι μπορούμε να τους 
προσφέρουμε και να 'ρθει πιο έτοιμο το θέμα. Να 'ρθούμε  σ' επαφή μ' αυτούς   τους 
ανθρώπους πάλι και να ξεκαθαρίσουμε το πλαίσιο της συνεργασίας. Δε νομίζω ότι 
μας τιμάει να μας προτείνουν για Πανευρωπαϊκούς αγώνες κι εμείς να πούμε ότι δεν 
μπορούμε να τους κάνουμε.  
 Με διπλωματικό τρόπο πρέπει να ξανασυζητήσουμε το θέμα με την 
Ομοσπονδία. 
 Κουκουρδής:  Νομίζω ότι πρέπει να συμμετέχουμε κι εμείς στην οργάνωση 
αυτή. Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Δημάρχου, να μην έχουμε συμμετοχή στην 
οργάνωση. Την οργάνωση να την έχει η Ομοσπονδία. Θα υπάρξει μακροπρόθεσμη 
τουριστική προβολή με το αντίστοιχο οικονομικό όφελος. 
 Ο Δήμος έχει χρέος προς τον Αθλητισμό. Ν' αναλάβει κι άλλες πρωτοβουλίες 
αθλητικού περιεχομένου. 
 Πουλασουχίδης: Πρέπει να διευκρινίσουμε ότι δεν πρόκειται για 
αναγνωρισμένο Ολυμπιακό Άθλημα. Είναι ένα άθλημα το οποίο είναι υπό έρευνα, 
προκειμένου να ενταχθεί στα ολυμπιακά αθλήματα. Έχει αρκετούς αθλητές και στην 
πόλη μας. Έτσι δεν είναι τυχαίο που έγινε η πρόταση στη Βέροια. 
 Το γεγονός ότι απομακρύνουν τη διοργάνωση από την Αθήνα που εδρεύουν 
όλες οι ομοσπονδίες, δημιουργεί στους υπεύθυνους πολλά προβλήματα. Τα 
προβλήματα αυτά μπορεί να τα λύσει κάποιος φορέας που θα έχει την έδρα στον τόπο 
διεξαγωγής των αγώνων και θα μπορεί να τ' αντιμετωπίσει. 
 Η πρόταση που ήρθε στον Δήμο έχει ένα πλαίσιο δράσεων και ενεργειών που 
ζητάει η οργάνωση από την πλευρά του Δήμου. Πιστεύω ότι ο Δήμος σε κάποια απ' 
αυτά πρέπει ν' ανταποκριθεί θετικά. Το 1 εκ. που θα δώσουμε μαζί με την 
υλικοτεχνική βοήθεια είναι πολύ μεγαλύτερη βοήθεια από το να δίναμε 15 εκ.  
 1) Πρέπει να βρεθούν ξενοδοχεία και σε άλλες περιοχές. Σ' αυτή την 
περίπτωση μπορούμε να δώσουμε τις πληροφορίες αυτές προκειμένου ν' 
απευθυνθούν οι ενδιαφερόμενες χώρες και να εξασφαλίσουν τη διαμονή τους. 
 2) Η εξασφάλιση του γηπέδου ΕΑΚ Μακροχωρίου, είναι εφικτό και δεν θα 
υπάρξει πρόβλημα. 
 3) Το έγγραφο μιλάει για 8-10 εργάτες. Για 2-3 εργάτες δε νομίζω ότι θα 
υπάρχει πρόβλημα. 
 4) Πέρα από τα 2 λεωφορεία που έχει ο Δήμος δεν υπάρχει άλλη δυνατότητα. 
Σ' αυτό το αίτημα θα μπορούσε ο Δήμος ν' απευθύνει ερώτημα στα γραφεία ταξιδιών 



κι από εκεί και πέρα να γίνουν απ' ευθείας συνεννοήσεις με την Ομοσπονδία για να 
λυθούν τα προβλήματα που υπάρχουν. 
 5) Για το γραφείο τύπου. Πιστεύω ότι πρέπει οπωσδήποτε να το στηρίξουμε 
γιατί 2 δημοσιογράφοι από την πόλη μας, θα έχουν καλύτερη προβολή. 
 6) Το γεύμα καλωσορίσματος. Πιστεύω ότι είναι βασικός κανόνας της 
φιλοξενίας. 
 7) Για το αποχαιρετιστήριο γεύμα, είναι μία δαπάνη και ίσως είναι πρόβλημα 
να βρεθεί ο χώρος που θα καλύψει αυτή την εκδήλωση. 
 8) Για τα μετάλλια και τα κύπελλα.   Δεν είναι μεγάλη δαπάνη και πιστεύω ότι 
είναι σημαντικό ν' ακουστεί ότι αυτά τα χρηματοδότησε ο Δήμος Βέροιας. 
 9) Για τις αφίσες. Για την τύπωση πιστεύω ότι ο Δήμος δεν θα πρέπει να έχει 
καμία ανάμειξη γιατί αλλιώς θα φανεί σαν συνδιοργανωτής. 
 Για την τοποθέτηση των αφισών έχουμε και δυνατότητες αλλά και καλό είναι 
γιατί θα διαφημιστεί το πρωτάθλημα. 
 10) Για την ανεύρεση χορηγών. Οι χορηγοί ας απευθυνθούν στην οργάνωση 
και να συνεννοηθούν μεταξύ τους. 
 11) Οι σύλλογοι πιστεύω ότι θα ανταποκριθούν στην πρωτοβουλία αυτή και 
θα είναι δύσκολο ποιον θα διαλέξουμε. 
 12) Οι γιατροί και οι νοσηλευτές πιστεύω ότι θα ανταποκριθούν κι αυτοί. 
 Η οργανωτική επιτροπή δεν θα έχει την έννοια ότι αναλαμβάνει να οργανώσει 
τους αγώνες αλλά θ' αναλάβει να υλοποιήσει το κομμάτι που αναλογεί ή θ' αναλάβει 
τον συντονισμό αυτών των δράσεων και ενεργειών του Δήμου ούτως ώστε ο Δήμος ν' 
ανταποκριθεί στις υποχρεώσεις του.  
 Πιστεύω ότι θα πρέπει να υπάρξει μια επιτροπή που ν' αποτελείται κυρίως από 
Δ.Σ. οι οποίοι θ' αναλάβουν κάποιες πρωτοβουλίες για να πετύχει αυτός ο σκοπός. 
 Κουρουζίδης: Υπάρχει αρκετός χρόνος μέχρι τον Φεβρουάριο. Ν' αναβληθεί 
το θέμα και να επανέλθει στην επιτροπή. Πρώτη φορά μπαίνει τέτοιο θέμα. Ας το 
ξανασυζητήσει η επιτροπή με τους ενδιαφερόμενους. 
 Πρόεδρος: Ορίστε δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος: Δεν θα ζητήσω αναβολή, γιατί τ' ανέπτυξε πολύ ο κ. 
Πουλασουχίδης και συμφωνώ με όσα είπε. 
 Πουλασουχίδης: Πρόκειται για μια Πανευρωπαϊκή οργάνωση που θα έχει 
περίπου 500 άτομα (αποστολές κι αθλητές). Θα πρέπει αυτοί να ενημερωθούν ότι 
συμφωνεί ο Δήμος Βέροιας να διοργανωθεί στη Βέροια αυτό το Πανευρωπαϊκό 
Πρωτάθλημα. 
 Είναι 2 μήνες μέχρι τους αγώνες. Δεν σηκώνει αναβολή το θέμα. Πρέπει ν' 
αποφασίσουμε τη συμμετοχή μας. Από εκεί και πέρα αυτοί που θα επιλεχθούν  ν' 
αναλάβουν κάποια καθήκοντα θα πρέπει μεθοδικά, στο διάστημα που απομένει να 
ρυθμίσουν όλες τις λεπτομέρειες. 
 Δήμαρχος: 1) Μου κάνει κατάπληξη που μια Οργάνωση Πανευρωπαϊκή θα 
διοργανωθεί σε 2 μήνες. Σας το λέω ότι είναι αδύνατο. 2) 500 άτομα που θα 
κοιμηθούν; Όλες οι κλίνες που έχει ο νομός δεν φθάνουν 
 Μέχρι τώρα δεν έχουμε απόφαση της Ομοσπονδίας, ότι θα γίνει στη Βέροια. 
Όλα εξαρτώνται απ' το αν ο Δήμος θα πει ότι συμφωνεί. 
 Αρμόδιος Αντιδήμαρχος είναι ο κ. Πουλασουχίδης αν υπάρχουν κι άλλοι Δ.Σ. 
οι οποίοι θέλουν να βοηθήσουν εθελοντικά προς αυτή την κατεύθυνση, θα 
πλαισιώσουν τον κ. Πουλασουχίδη σ' αυτή την διεκπεραίωση. Συμφωνώ ότι είναι 
υποχρέωση του Δήμου να παρέχει αυτό το τραπέζι καλωσορίσματος. Εάν έχουμε τη 
δυνατότητα  από προσωπικό εκείνες τις μέρες, βεβαίως να βοηθήσουμε. Αν οι 300-
400 χιλιάδες θέλετε να γίνουν 800, δεν υπάρχει αντίρρηση. Αλλά δεν θα προκηρύσσει 



ο Δήμος κάθε φορά διαγωνισμό για κύπελλα, για μετάλλια κ.λ.π. Αυτή είναι η 
μεγαλύτερη διαδικασία. 
 Ο κ. Αντιδήμαρχος μπορεί να καλέσει τους ξενοδόχους κι αυτοί μπορεί να 
θέλουν να βοηθήσουν προς αυτή την κατεύθυνση. 

1) Να μην είμαστε οργανωτική επιτροπή αλλά αν είναι μία ομάδα που θα 
βοηθήσει τον κ. Πουλασουχίδη να διεξάγει αυτές τις διαδικασίες, τότε ναι. 2) Το 
καλωσόρισμα ναι.  3) Μία οικονομική ενίσχυση που το ύψος προσδιορίζει η 
επιτροπή, ναι. 4) Το ΕΑΚ δεν είναι δική μας δουλειά, πρέπει να φροντίσουν να το 
κλείσουν. 5) Το νοσοκομείο δεν είναι δική μας δουλειά. 6) Αν έχουμε τη δυνατότητα, 
ας τους δώσουμε ένα FΑΧ κι ένα τηλέφωνο. 

Πρόεδρος: Να συμφωνήσουμε ότι οι κ.κ. Κουκουρδής και Δελαβερίδης θα 
είναι οι συνάδελφοι που θα βοηθήσουν τον κ. Πουλασουχίδη σ' αυτή την 
προσπάθεια; 

Δελαβερίδης: Δεν μπορώ κ. πρόεδρε, 
Πρόεδρος: Οι κ.κ. Κουκουρδής και Ταραλάς, να πλαισιώσουν τον κ. 

Πουλασουχίδη για αυτά τα ζητήματα. 
Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-10-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Δημητρίου 
Ταχματζίδη. 
2.- Την από 21-9-99 επιστολή της Ελληνικής Οργάνωσης SHITO RYΟ. 
3.- Την από 17-11-99 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού – Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου, του Προέδρου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Αποδέχεται τη διεξαγωγή του Πανευρωπαϊκού Πρωταθλήματος SHITO 
RYU (ΣΙΤΟ ΡΙΟΥ) Καράτε στη Βέροια στο χρονικό διάστημα από 25 –27/2/2000. 
 Β) Ορίζεται επιτροπή αποτελούμενη από τους δημοτικούς συμβούλους κ.κ.: 
1. Κων/νο Πουλασουχίδη 
2. Αθανάσιο Ταραλά 
3. Ευάγγελο Κουκουρδή, 
σε συνεργασία με τους οργανωτές του πρωταθλήματος, να βοηθήσουν στους σκοπούς 
της εκδήλωσης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   586 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια       10-12-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


